
Geachte raadsleden, 
 
Komende donderdag heeft u uw fractievergadering. Bij het door ons voorgestelde alternatief 
is het belangrijkste onderdeel ondergesneeuwd, n.l.  
De locatiekeuze. 
In bijgaand overzicht heb ik alle, in het door B&W voorgestelde plan, genoemde aspecten 
nog eens naast elkaar gezet. Voor ons en velen met ons, is de keus voor het Marijkeveld 
onbegrijpelijk. Het is niet alleen van belang voor de Oranjewijk, maar zeker financieel, ook 
voor alle inwoners van Waterland een belangrijke keuze! 
Voor het sportpark blijven twee aspecten nadelig, n.l.: 
 
-De ontsluiting naar de N518.  
Ik heb contact met De Provincie gehad en zij geeft aan dat er met hun te praten valt als de 
gemeente met een goed onderbouwd plan komt. 
 
-De grotere afstand van de scholen. 
Terecht een punt van aandacht, maar wist u dat we ten opzichte van de afstand naar 't Spil, 
praten over 5 minuten verder lopen. (Gemeten met Google Maps). Is dat het waard om vele 
miljoenen meer te investeren? 
 
Ik verzoek u vriendelijk deze informatie in uw beslissing mee te nemen. 
 
Met vriendelijke groet,  
Bewonersbelangen Oranjewijk 
 


